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STYRET 

Styret har bestatt av: 
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Medlem, Marta Kvinnesland, STORDGATA 4 B 
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VALGKOMITE 

Valgkomiteen har bestatt av: 

Formann Lars Johan Selhusvik, 

Medlem Ingrid Arstad, 

Medlem Tor Ringen. 

M 0 T E R 

Vi har hatt 17 styremoter sist ar. Det har i tillegg vasrt jevnl ige konsultasjoner innen styret. 
Styret har ogsa hatt m0ter med Haugaland Kraft og Ohmia Charging AS vedr0rende nytt 
opplegg for el.bil lading i garasjene. 

VEDLIKEHOLD 

BYGGENE. 

Byggene er na 19 ar gamle og en stor del av resursene vare , bade okonomiske og 
arbeidsmessige for styret, gar na til vedlikeholdet. Hensikten er a opprettholde byggenes 
h0ye standard. Arets hovedsak var vasking og maling av vestsiden av byggene. Vi er 
forn0yd med arbeidet som ble utf0rt. Men det ble avdekket et st0rre omrade hvor 
ytterkledningen var odelagt av rate og ny kledning va r n0dvendig. Arsaken var darlig arbeid 
ved oppforingen av byggene. Dette var ikke budsjettert og medf0rte overskridelse av 
budsjettet. 

Det ble ellers utfort en del reparasjoner og utbedringer etter lekkasjer. Vi ber 
seksjonseierne melde fra sa snart noe uregelmessig oppdages, slik at forebyggende tiltak 
kan iverksettes og skadeomfang begrenses. 

Styret besluttet i fjor a ga til innkj0p av et vedl ikeholdssystem fra Norges Boligbyggelag, 
kjopt gjennom HAUBO. PA grunn av kapasitetsproblemer hos HAUBO har dette systemet 
ikke blitt implementert enda, men vi er lovet at det skal vaere pa plass i l0pet av varen. 
Husbankens stotte pa 5 0 % opprettholdes. Mens vi venter pa systemet, er vi glad for a ha 
Gustavs erfaring og kompetanse, ogsa vedrorende vedlikeholdet. 

HMS 

Et databasert HMS-system er tatt i bruk i l0pet av aret. HMS (Helse, Miljo og S ikkerhet) er 
na lovpalagt. Dette gjor at vi har system for rutiner og vedlikehold pa alle vare tekniske 
systemer. 

VENTILASJONSSYSTEMET. 

Sist sommer hadde vi rengj0ring av vent i lasjonskanalene til leilighetene, for forste gang 
siden byggene var nye, Arbeidet var vel lykket og styret anbefaler at ti ltaket gjennomfores 
med ca. 5 ars intervaller. 



Siden sameiet byttet vent i lasjonssystem har mange beboere vaert plaget med lukt fra royk 
og mat. Problemet oppstar nar returluft (luft fra leilighetene i s amme anlegg) kjores inn 
sammen med ny luft. Forsoksvis har vi fors0kt med nye og bedre kullfilter for til-luften. I 
tillegg har vi plassert UV-lyslamper, som er ment a ta knekken pa bakterier mm. Opplegget 
har fungert bra sa langt i det anlegget det er provd ut. Styret vil gjennomf0re ti lsvarende i 
de 4 0vrige anleggene. 

0 K O N O M I 

De 0konomiske forhold beskr ives i vedlagte arsregnskap. 

Arets utgifter til vedlikehold var vurdert som h0ye og vil bli mindre neste I r . Dette skyldes 
at hele vestsiden av byggene ble reingjort og malt. I tillegg ble det oppdaget rateskader pa 
kledningen. Dette ble utbedret og resulterte i overskridelse pa budsjettet. Styret anser at 
0konomien i sameiet er god og at egenkapitalen na vil bygges opp, safremt at ikke nye 
overraskelser pa vedlikeholdssiden dukker opp. 

ANNEN INFORMASJON FRA STYRET 

INNGLASSING AV BALKONGER 

Det har vist seg vesentlig vanskel igere enn forutsatt a fa innglassing av diverse balkonger 
godkjent. Vi har blitt n0dt til a engasjere ansvarl ig soker (person med sentral godkjenning) 
for a hjelpe oss med S0knaden. I tillegg matte vi ogsa engasjere brannteknisk konsulent for 
a utarbeide en brannteknisk vurdering i ti lknytning til s0knaden. Dette har tatt tid, men 
kommunen har hele tiden vaert velvillig til a gi oss n0dvendige utsettinger. Nabovarsler er 
sendt uten at vi har fatt bemerkninger fra dem, og vi tar sikte pa a fa soknaden klarlagt til 
utsendelse i lopet av mars 2 0 2 1 . 

ELBIL-LADING 

Fra 01 .01 .2021 er det blitt lovfestet at alle beboere i sameier har rett til a fa satt opp 
ladere for elbil/hybridbil. Med de laderne vi til na har montert er all tilgjengelig 
str0mti lf0rsel beslaglagt, og vi har ikke mulighet til a utvide dette anlegget. Vi har derfor 
sett det nodvendig a sette i gang planlegging av nytt ladeanlegg i garasjene. Vi er i ferd 
med a hente inn tilbud fra forskjell ige leverand0rer, og haper i l0pet av v l r / forsommer a 
kunne komme fram til en konklusjon. Etablering av et slikt anlegg skal godkjennes av 
arsm0tet, og vi h l pe r dette kan legges fram for et evt. ekstraordinaert I r smote til h0sten. 
Det er ti lstrekkelig med simpelt flertall for vedtak. 

HC-RAMPE I NORD0ST 

Vi har fatt foresp0rsel fra kommunal fysioterapeut pa vegne av seksjonseier i A4B om 
etablering av HC-rampe fra atr iumniva i 56 til Kattakradna. For etablering av en slik, kan vi 
fa ti lskudd pa inntil kr. 66.000,- fra NAV. NAV har uttalt seg positiv til prosjektet, og vi 
arbeider na med a fa prosjektert og prissatt en slik. 

VIDEO-OVERVAKING GARASJER 

Sameiet har hatt to innbrudd der vi mener det er sannsynl ig at tyven har kommet seg inn i 
garasjeanlegget. Siste gang ble 2 dyre sykler samt en del l0sore og garasjeportapnere 
stjalet. Anslagsvis forsvant verdier for henimot kr. 100.000,- . S ty re t 0nsker i den 
forbindelse a fa inn tilbud pa instal lasjon av kameraovervaking med videoopptak i 
garasjene. Hensikten er a forhindre innbrudd via garasjeporten, ved at skilt om 
kameraovervaking settes opp pa utsiden av bygget. Det kreves min. 2/3 flertall i arsmotet 
for at et slikt overvakings-anlegg kan installeres, og tiltaket ma vedtaksfestes. 

NYTT PORTTELEFONRANLEGG 

Som de fleste kjenner til har vi begynt a fa problemer med porttelefonanleggene vare. Fukt 



-/saltproblemer f0rer til tider til darlige kontakter i hovedtablaene ved inngangspartiene, og 
vi har opplevd darlig lydoverf0ring til leil ighetene. Vi har ogsa opplevd at ringesignalene har 
hengt seg opp. Dette kan vanskel ig repareres pa en tilfredsstil lende mate. Vi vil derfor sette 
i gang en jobb med a fa inn forslag til og tilbud pa nye porttelefonanlegg, evt. med video-
overf0ring til leilighetene slik at vi kan se hvem som ringer pa. Et forslag om nytt anlegg vil 
bli lagt f ram for arsmotet for vedtak. 

BRANN0VELSE 

I forbindelse med testing av brannalarmanlegg tirsdag 4~. mai kl. 10.00, vil det samme dag 
kl. 12.00 bli avholdt ordinasr brannovelse for beboerne. Dette er lovpalagt 1 gjennomf0re 
med j evne mellomrom. Beboerne bes om a mote opp i henholdsvis s0ndre eller nordre 
atr ium for opptelling/kontroll. Som ved en virkelig brann skal ikke heisene benyttes ved 
brannovelse. De beboerne som er bortreist denne dagen, ma gi styret beskjed om dette 
. Videre ber vi om at de beboerne som har fysiske problem med a komme seg frem til 
kontrollpunktene gir styret beskjed om dette, slik at vi kan bli enige om hvordan dette 
kan l0ses. 

DUGNAD 

Arets dugnad settes til t irsdag 11 mai. Dersom smittesituasjonen ikke endres vesentl ig, 
utf0res den som i fjor, der hver enkelt finner sine oppgaver rundt om i anlegget. 

Arsmeldingen er godkjent av styret. 


